
Obecný úrad, Hlavné námestie č. 6, 941 31 Dvory nad Žitavou 

 
 

 
  Z á p i s n i c a 

 

z  8. zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Dvoroch nad Žitavou 

 

 

Dátum a miesto konania: 26. október 2015, Obecný úrad Dvory nad Žitavou 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

 

     Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Ing. Branislav Becík, PhD. Privítal 

poslancov a poznamenal, že obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Následne vyzval poslancov                  

k doplneniu, resp. k vysloveniu návrhov na zmenu programu zasadnutia  

1/  Otvorenie 

2/  Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice  

3/  Návrh na schválenie spolufinancovania projektu „Dobudovanie kanalizácie a intenzifikácia 

ČOV vo Dvoroch nad Žitavou“ 

 4/  Rôzne, interpelácie, námety a pripomienky poslancov, diskusia 

 5/  Záver 

  

Hlasovanie č. 1: 

Prítomní:  11    Za:  11     Proti:  0     Zdržali sa:  0 

 

 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

 

     Starosta obce prečítal návrh členov návrhovej komisie, určil overovateľov a zapisovateľa zápisnice. 

 

Zapisovateľ: Ing. Erika Dobrá 

 

Overovatelia zápisnice: MVDr. Štefan Szabó, Karol Kusy 

 

Za členov návrhovej komisie boli schválení poslanci: Ing. Bc. Kristína Fridriková, Ing. Štefan Galla PhD., 

Ing. Tibor Farkas 

 

Hlasovanie č. 2: 

Prítomní:  11     Za:11       Proti:  0     Zdržali sa:  0 

 

3. Návrh na schválenie spolufinancovania projektu „Dobudovanie kanalizácie a intenzifikácia 

ČOV vo Dvoroch nad Žitavou“ 

 

 

     Starosta obce oboznámil poslancov s dôvodovou správou, ktorá bola súčasťou predloženého materiálu. 

Dodal, že na základe dôvodov, ktoré sú uvedené v dôvodovej správe, si dovolil vziať späť žiadosť obce              

o nenávratný finančný príspevok na výstavbu kanalizácií a modernizácie a zvyšovanie kapacity ČOV. 

V prípade, ak obecné zastupiteľstvo schváli predložený návrh uznesenia, obec opätovne svoju žiadosť 

podá na Ministerstvo životného prostredia SR.  

 



Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo vo Dvoroch nad Žitavou  

schvaľuje  

- predloženie žiadosti o NFP pre projekt „Dobudovanie kanalizácie a intenzifikácia ČOV                   

vo Dvoroch nad Žitavou“ v rámci aktuálnej výzvy Operačného programu Kvalita životného 

prostredia s kódom OPKZP-PO1-SC121/122-2015 

- celkovú výšku oprávnených výdavkov na projekt vo výške 7 833 842,42 EUR 

- spolufinancovanie projektu vo výške 5% z celkových oprávnených výdavkov, t. j. 391 692,12 

EUR 

 

Hlasovanie č. 3: 

Prítomní:  12    Za:  12     Proti:  0     Zdržali sa:  0 

 

4. Rôzne, interpelácie, námety a pripomienky poslancov, diskusia 

 

     Starosta obce otvoril rozpravu k bodu č. 4. Do rozpravy sa prihlásila poslankyňa Ing. Bc. Kristína 

Fridriková, ktorá oboznámila poslancov so žiadosťou pána Marcela Sztruhára, ktorý je členom dozornej 

rady Dvory a okolie – združenia obcí. Pán Marcel Sztruhár žiadal o odvolanie z tejto funkcie.  

     Starosta obce dodal, že za obec je menovaný do funkcie poslanec Ing. Štefan Galla, PhD., a pán 

Marcel Sztruhár bol menovaný za súkromný sektor. Starosta obce navrhol aby za súkromný sektor bola 

menovaná do funkcie konateľka obecného podniku OBP, s. r. o. pani Oľga Andrejková.  

 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo vo Dvoroch nad Žitavou  

odvoláva  
z funkcie člena dozornej rady Dvory a okolie – združenia obcí Marcela Sztruhára, bytom 941 31 Dvory 

nad Žitavou a 

menuje  
do orgánov Dvory a okolie – združenia obcí za člena dozornej rady  Oľgu Andrejkovú, bytom 941 31  

Dvory nad Žitavou. 

 

Hlasovanie č. 4: 

Prítomní:  12    Za:  12     Proti:  0     Zdržali sa:  0 

 

     Do rozpravy sa prihlásil poslanec Karol Kusy s otázkou, že čo bude s kandelábermi, ktoré boli pri 

výstavbe kruhového objazdu odstránené. Starosta obce odpovedal, že je potrebné nájsť im nové miesto po 

dokončení výstavby kruhového objazdu. Poslanec Karol Kusy mal návrh, aby sa umiestnili k Boncz 

kaštieľu.  

 

     Do rozpravy sa prihlásil poslanec Ing. Emil Schultz, ktorý uviedol, že pri tvorbe rozpočtu sa tento rok 

oproti iným rokom znižoval rozpočet pre TJ Družstevník, futbalový oddiel. Bola reč o tom, že budovy 

a ihrisko by prešli do správy OBP s. r. o., avšak do dnešného dňa je budova v správe TJ Družstevník 

a náklady na jej správu sú vysoké. Z tohto dôvodu TJ Družstevník dáva návrh na navýšenie rozpočtu            

o 10 000€. Dodal, že v rámci TJ Družstevník sa za posledný rok vytvorili dve mládežnícke družstvá, čím 

sa navýšil počet detí. Z tohto dôvodu musel TJ Družstevník prijať ďalších dvoch trénerov. Momentálne je 

v klube 90 detí, dospelí a starí páni.  

     Starosta obce doplnil, že budova neprešla do správy OBP, s. r. o. , pretože čaká na výzvy na dotácie v 

oblasti rekonštrukcie takýchto budov. Ak by budova prešla do správy OBP, s. r. o., nemohli by sme sa 

o tieto finančné prostriedky uchádzať. 

     Do rozpravy sa prihlásil poslanec Karol Kusy s poznámkou, že o dva mesiace sa bude rokovať 

o novom rozpočte. 

     Poslanec Ing. Emil Schultz uviedol, že sú tu stále nemalé režijné náklady na mesiace september, 

október, november, ktoré treba riešiť. Poslanec Karol Kusy dodal, že spomínané navýšenie treba 

prekonzultovať aj s účtovníčkou obce Ing. Adrianou Vadkertiovou. Poslanec Ing. Emil Schultz doplnil, že 

konzultoval s účtovníčkou obce a v rozpočte sú ešte finančné prostriedky na spomínané navýšenie. Túto 



informáciu potvrdil aj poslanec Ing. Štefan Galla, PhD., ktorý je predsedom Komisie pre financie 

a rozpočet.  

     Do rozpravy sa prihlásila poslankyňa Ing. Silvia Horváthová s požiadavkou, aby sa vyčíslilo, koľko 

peňazí sa investovalo na spomínaný objekt a koľko výdavkov hradilo OBP, s. r. o. 

     Poslanec Ing. Emil Schultz sa vyjadril, že spoločnosť OBP, s. r. o., poskytla len dvoch pracovníkov na 

maľovanie zábradlia ostatné veci ako materiál a kosenie trávnika, a s tým spojené výdavky sú hradené 

z vlastných zdrojov.  

     Do rozpravy sa prihlásil poslanec Attila Vanya, ktorý poznamenal, že predošlé roky bol hlavný 

problém v tom, že sa obecné peniaze investovali do cudzích hráčov. Teraz  poslanec Ing. Emil Schultz 

oboznámil poslancov, koľko dvorských detí začalo hrať futbal, v dôsledku čoho bolo potrebné prijať 

nových trénerov. Poslanec Attila Vanya sa vyjadril, že 10 000 € nie je málo peňazí, ale ak tieto peniaze 

budú podporovať športovú aktivitu dvorských detí, tak podporuje pridelenie spomínaných finančných 

prostriedkov.  

     Starosta obce doplnil, že v súčasnosti sa v obci začalo aj s vybudovaním multifunkčného ihriska. Toto 

ihrisko bude o niečo drahšie ako klasické multifunkčné ihriská, nakoľko pri výstavbe bude použitá 

technológia, ktorá umožní ihrisko využívať v zimných mesiacoch ako klzisko.  

     Starosta obce dal hlasovať o pozmeňujúcom návrhu poslanca Kusyho, ktorý navrhoval, aby sa 

navýšenie dotácie z rozpočtu pre TJ Družstevník, futbalový oddiel Dvory nad Žitavou prerokovalo až 

koncom roka, keď sa bude rokovať o novom rozpočte obce.  

      

Hlasovanie č. 5: 

Prítomní:  11    Za:  0     Proti:  0     Zdržali sa:  11 

 

Návrh na uznesenie: 

 

Obecné zastupiteľstvo vo Dvoroch nad Žitavou  

schvaľuje  

navýšenie dotácie z rozpočtu obce pre TJ Družstevník, futbalový oddiel Dvory nad Žitavou o 10 000 €. 

 

Hlasovanie č. 6: 

Prítomní:  11    Za:  10    Proti:  0     Zdržali sa:  1 

 

5. Záver 

 

     Starosta obce pozval poslancov a občanov obce na I. Dvorskú súťaž v príprave regionálnych špecialít- 

I. GURMÁNFEST pri príležitosti Dňa sv. Martina, ktorý sa uskutoční 14. novembra 2015. Takisto pozval 

aj dvorský spevácky súbor Dalárda, aby svojim vystúpením spestrili program.  

     Po oboznámení s programom spomínanej akcie poďakoval poslancom za účasť a ukončil zasadnutie.  

 

Vo Dvoroch nad Žitavou, dňa 26. 10. 2015 

 

 

Zapísala: Ing. Erika Dobrá 

 

 

.................................................                .................................................  

Prednosta obecného úradu    Starosta obce 

Ing. Peter Ágh                    Ing. Branislav Becík, PhD. 

 

 

 

 

.................................................                ................................................. 

Overovateľ zápisnice                  Overovateľ zápisnice                                   

MVDr. Štefan Szabó                             Karol Kusy 


